

### Editorial

- W. Feiden  
**Brain-Net. Das Deutsche Referenzzentrum für Erkrankungen des Zentralen Nervensystems** 239  
Brain-Net. The German Reference Center for Diseases of the Central Nervous System

### Neuropathologie

- A. Kretzschmar · W. Feiden  
**Prionkrankheiten des Menschen** 241  
Human prion diseases
- K. D. Geiger · U. Brecht · R. Schober · W. Schlote  
**Creutzfeldt-Jakob-Krankheit. Fehlende Korrelation zwischen zerebraler kortikaler Histologie und klinischem Verlauf der Erkrankung in 22 Obduktionsfällen** 252  
Creutzfeldt-Jakob disease. Lack of correlation between cerebral histology and clinical course of the disease in 22 autopsy cases
- H. Radner · I. Blümcke · G. Reifenberger · O. D. Wiestler  
**Die neue WHO-Klassifikation der Tumoren des Nervensystems 2000. Pathologie und Genetik** 260  
The new WHO classification of tumors of the nervous system 2000. Pathology and genetics
- W. Feiden · S. Milutinovic  
**Primäre ZNS-Lymphome. Morphologie und Diagnostik** 284  
Morphology and diagnosis of primary central nervous system lymphomas
- B. F. M. Romeike · W. Feiden  
**Diagnostischer Wert des monoklonalen Antikörpers TTF-1 bei ZNS-Metastasen. Immunhistochemische Studie an 65 Fällen** 292  
Diagnostic value of the monoclonal antibody to thyroid transcription factor-1 in CNS metastases. An immunohistochemical study of 65 cases
- R. Klein · M. Bendszus · J. Perez · W. Roggendorf  
**Rhabdoides Meningeom. Ein neuer maligner Subtyp** 297  
Rhabdoid meningioma. A new malignant subtype

### Fallberichte

- A. Lugli · F. Stoffe1 · L. Terracciano · S. Dirnhofer · M. J. Mihatsch · H. Moch  
**Papillär differenzierte Nierentumoren. Abgrenzung des metanephrogenen Adenoms von papillären Adenomen** 303  
Differentiation between papillary carcinoma, metanephric adenoma and papillary adenoma
- C. Bartsch · G. Mechttersheimer · B. Helmchen · B. Krempien  
**Merkel-Zell-Karzinom nach Nierentransplantation. Extreme Lebensumstände als mittelbare Todesursache** 308  
Merkel cell carcinoma after kidney transplant. Extreme conditions of imprisonment as the indirect cause of death

jetzt im netz!

